

《单词百科:autarkic是什么意思?autarkic怎么发音?autarkic的解释和用法》

英语单词autarkic是什么意思?autarkic怎么读?autarkic怎么发音?简答网为您整理了autarkic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



autarkic怎么读

autarkic的读音:['ta:k k]

autarkic的意思

1、adj.自给自足的，经济独立的;

autarkic的近义词

1、autarkical adj.经济独立的，自给自足的;

autarkic的双语例句

1、The ancient people live an autarkic life.

先民们过的是一种自给自足的生活。

2、It is time for China to abandon autarkic thinking and import more food.

所以中国是时候抛弃自给自足的思想并更多的进口食物了。

3、China's journey from a seriously poor, autarkic, economy to the "shop floor of the world," took a bit more than two decades.

中国从一个严重贫穷落后、自给自足的经济体到“世界工厂”只用了二十几年的时间。

4、For real counterfactuals, look to the poverty of autarkic Burma, or the miseries of North Korea and Cuba.

要找真正的反面事实，不妨看看封闭的缅甸之贫穷，或者朝鲜和古巴的苦难。

5、The main character of household handicraft was not the autarkic production on the condition of federal economy, but the commodity production, which was closely relative to the capitalistic relations of production.

近代中国农村家庭手工业的主要性质已不是封建自然经济条件下的自给自足性生产，而是同资本主义生产关系紧密联系的商品性生产。

6、Existing theories have already pointed out that China's ancient autarkic peasant economy, bureaucracy, physiocracy policy, imperial examination system and Confucian culture have important negative impact on the development of China's modern science and technology.

现有的研究已经指出中国古代的小农经济、官僚政治、重农轻商的经济政策、科举制度以及儒家文化等因素对中国近代科学技术的发展有重要的消极影响。

7、The process from the autarkic equilibrium to the city complex equilibrium and to the regional specialization equilibrium is propelled by the changes of transport costs and learning-effect intensity (or other self-increasing endogenous factors) of regions and inter-regions.

从自给自足均衡、到综合城市均衡、再到地区专业化均衡的过程是由地区内和地区之间的运输成本与学习效应强度系数（或其它自增强的内生因素）的增减变化所推动的。

以上是简答网为您整理的autarkic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于autar

kic的用法、autarkic的释义

、autarkic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/autarkic>

